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Številka: 9001-2/2022 
Datum:  3. 10. 2022 
 
 
Občinskemu svetu 
 
 
ZADEVA: Odgovori Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe na 
vprašanja in pobude članov občinskega sveta na 24. seji Občinskega sveta Občine Brežice, 
dne 7. 7. 2022  
 
 
Vprašanja Mladena Strniše, glede realizaciji in ureditvi stare kolonije in igrišča ob 

Mladinskem centru Brežice:  

Vprašanje se nanaša na ureditev stare kolonije Brežice in igrišča zraven Mladinskega centra 

Brežice. Kot je razvidno na terenu je razvoj stare kolonije v stagniranju. Slaba in uničena cestišča, 

pločniki in javna razsvetljava. Namreč študija je že pred dvema letoma bila izdelana, a je vse skupaj 

verjetno nekje v arhivu. Kdaj ima občina Brežice v planu stopiti k realizaciji in ureditvi stare kolonije 

in igrišča ob Mladinskem centru Brežice? 

 

Odgovor:  Prometna študija, ki jo omenjate je bila naknadno na pobudo Krajevne skupnosti Brežice 

(KS) dopolnjena s strani izdelovalca. Dodatne pobude  KS in občanov so se upoštevale v delih, ko 

jih je bilo možno strokovno zagovarjati. Neodvisno od priprave postopkov prometne študije, so 

lastniki in upravniki stanovanj sprožali postopke določitve funkcionalnih zemljišč, ki še potekajo, 

zaradi česar ostaja odprto vprašanje lastnine in urejanja tega prostora. Predvideno je, da se v skladu 

s študijo in pobudami krajanov omeji hitrost na 30km/h v območju celotnega območja. Ločeno pa 

bomo pričeli z izdelovanjem projektnih dokumentacij za ureditve ulic.  

 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

 
 
Vprašanje Dr. Stanke Preskar, glede zapore ceste R2-419 med ŠRC Grič in Čatežem:  

Prebivalci občine Brežice, ki živijo v KS Cerklje, Skopice, Krška vas in Velike Malence sprašujejo na 

osnovi objave občine Brežice na Facebook strani 13.06.2022 

https://www.facebook.com/398348713530446/posts/pfbid0fJxG7Mcz3oN5R4AgSX44pjPGaphgkWY

E1G7k9Ejd8DPBhHQeEodfv4BQKJBXjEyrl/), v katerem sporoča, da bo cesta R2-419 zaprta med 

ŠRC Grič in Čatežem med 27.6 in 18.7.2022. Obvoz za osebna vozila bo skozi Čatež, za ostala 

vozila "pa bo izvajalec še obvestil". Sezona žetve je tu (nekaj ha ječmena je že požeto in se kmetje 

sprašujejo, kje bodo vozili ječmen, pšenico in ogrščico na silose v Brežice? Vožnja skozi Čatež "je 

misija nemogoče",  saj če  traktor s prikolico (skupne teže 15 ali več ton) sreča nasproti vozeče 

vozilo, saj je še po prazni cesti zelo ozko na mostu preko AC in na križišču v Čatežu (pri Lesu).  

Druga opcija je obvoz skozi Krško, kar podaljša pot za 20 ali več kilometrov. Kaj to pomeni časovno 

(ko imaš kombajn na njivi in te čaka, da se vrneš s prazno prikolico) ali finančno (glede na ceno 

goriv) mislim, da ni potrebno pojasnjevati. Koliko se mudi z izvedbo kolesarske steze? Ali res ni 

mogoče začetek del prestaviti za en mesec? Če sta odgovora ne, se naj pusti promet za traktorje, 

avtobuse in tovorna vozila na enak način, kot do sedaj - po polovici cestišča, na vsaki strani pa bi bil 

semafor. Res je, da imajo odkupovalca v Krški vasi (Raifeisen), toda kmetje imajo pogodbe z 

dobavitelji in odkupovalci, nekateri račune poravnajo tudi s prodajo pridelkov. Veliko kmetov proda 

https://www.facebook.com/398348713530446/posts/pfbid0fJxG7Mcz3oN5R4AgSX44pjPGaphgkWYE1G7k9Ejd8DPBhHQeEodfv4BQKJBXjEyrl/
https://www.facebook.com/398348713530446/posts/pfbid0fJxG7Mcz3oN5R4AgSX44pjPGaphgkWYE1G7k9Ejd8DPBhHQeEodfv4BQKJBXjEyrl/
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ječmen in pšenico Kmečki zadrugi Brežice, ki ima odkupno mesto na silosih v Brežicah. Podjetje 

Skala d.o.o., ki ima v najemu silose v Brežicah ima sedež v Brežicah, Raifeisen pa "domuje" v 

Lenartu v Slovenskih goricah (sicer je podružnica avstrijskega podjetja). Kam bo šlo žito iz Krške 

vasi ne vedo, vedo pa, da bodo količine pripeljane v Brežice skladiščene v silosih - skladišču 

blagovnih rezerv RS. Vsekakor je potrebno na zadevo gledati tudi z vidika prehranske varnosti. 

Glede na dogajanju v Ukrajini bo žito na trgu težje dobiti, pa tudi cene ne bodo nizke. Dajem 

pobudo, da občina naredi vse, da se  približa  potrebam krajanov omenjenih krajev. 

 
Odgovor:  

V času odgovarjanja na vaše vprašanje popolna zapora ni več vzpostavljena, je pa vzpostavljena 

izmenična/delna zapora na državni cesti RII-419 v Velikih Malencah. V času popolne zapore na cesti 

RII-419 je bil obvoz speljan preko lokalnega cestnega omrežja čez Čatež ob Savi, po katerem se je 

dopuščal tudi promet za traktorje, ki so prevažali žita ipd v silose. O tem se je obvestilo  tudi 

Kmetijsko gozdarsko zbornico Slovenije, ki je poslala apel s podobno vsebino kot vi. 

 

Do popolne zapore je prišlo vsled urejanja in širitve ceste R2-419 Čatež ob Savi - Krška vas in 

sočasne gradnje kolesarske povezave ob njej. Popolni zapori se ni bilo moč izogniti, saj gradnja 

predvideva širitev obstoječe ceste in gradnjo kolesarske povezave v zelo utesnjenem območju 

med hribom pri Velikih Malencah in reko Krko, kjer je že obstoječa cesta R2-419 zelo ozka ter jo 

zato s projektom širimo, vendar je bilo potrebno zato zgraditi novo temeljno konstrukcijo s skoraj 

70 različnimi piloti in drugimi podpornimi objekti. Izvedba nove temeljne konstrukcije je posegla 

čez polovico vozišča obstoječe ceste, zaradi česar obstoječa cesta nekaj časa ni bila prevozna. 

Prav tako so se dela za izgradnjo nove temeljne konstrukcije izvajala cca 4-5m pod nivojem 

obstoječega vozišča, kar je zahtevalo izvajanje začasnih podpornih konstrukcij, zagatnih sten in 

različnih oblik razpiranj z namenom, da se delavcem omogoči izvajanje. Gradnje v območju 

predvidene popolne zapore tudi ni bilo možno prestaviti v drug termin zaradi dinamike del na 

gradbišču in tehnologije gradnje. 

 

Vsled navedenega je bil izvajalec CGP d.d. in KOP Brežice d.d. primoran urediti popolno 

zaporo, pri čemer se je potrudil zagotoviti  primeren obvoz, kot smo navedli. Skladno s 

projektom bi lahko  izvajalec imel popolno zaporo 120 dni, vendar se je trudil, da jo je skrajšal 

na cca 60 dni. Popolna zapora je v nadaljevanju investicije predvidena tudi ob izvedbi 

asfaltiranja odseka ob reki Krki, ki se planira v jeseni in bo pravočasno najavljena.  

 

Tudi nas skrbi opravljanje kmetijske in drugih dejavnosti v naši občini, zato se trudimo, da 

zagotavljamo primerno in varno infrastrukturo. 

 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

 
 
Vprašanje Aleksandra Gajskega, glede neracionalnega prižiganja/ugašanja luči javne 
razsvetljave: 
Več občanov iz različnih delov občine so me opozorili na neracionalno prižiganje/ugašanje luči javne 

razsvetljave. Vprašanje je, kako je to regulirano in kdo to nadzoruje, saj je nesmiselno, da se 

razsvetljava prehitro prižiga oz. prepozno ugaša. 

 

Odgovor:  Vsa prižigališča javne razsvetljave so opremljena z luksomati, ki časovno regulirajo 

prižiganje in ugašanje luči javne razsvetljave glede na dnevno svetlobo. V določenih primerih je 

zaradi same lokacije prižigališča (drevesa, grmičevje, osvetljenost) delovanje luksomatov moteno in 

se luči prižigajo prezgodaj ali pa ugašajo prepozno. V izogib takšnih situacij smo pričeli z 
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zamenjavami luksomatov s časovnimi stikalnimi urami z astro funkcijo, ki izračuna sončni vzhod in 

sončni zahod glede na koordinate lokacije (zemljepisna širina in zemljepisna dolžina). 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

 

 

Pobuda Bogdana Palovšnika, glede košnje in stanja cest v Krajevni skupnosti Jesenice na  

Dolenjskem: 

Na intranet sem dal prezentacijo o košnji in stanju ceste v Krajevni skupnosti Jesenice na  

Dolenjskem in mislim, da tudi ostali del občine ni daleč od tega kar je na Jesenicah. Dokument 

vsebuje za primerjavo ceste na Hrvaškem. Dokument prikazuje tudi sliko Slovenije danes z razliko, 

pred leti smo bili mi njim za vzgled, danes je pa na žalost slika drugačna. Dajmo nekaj narediti, da 

bo spet drugače. Dokument v tiskani obliki bom predal tudi direktorici JP Komunala Brežice, 

Jadranki Novoselc. 

   

Odgovor:  Košnjo bankin ob lokalnih cestah in javnih poteh v Občini Brežice izvaja Javno podjetje 

Komunala Brežice. Po ogledu na terenu smo izvajalca del opozorili na bolj temeljito košnjo vseh 

delov bankin, predvsem pa obcestnih jarkov in vseh brežin. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, strokovni sodelavec 

 

 

Pobuda Mirana Omerzela, glede javne razgrnitve projekta izgradnje pločnika in varne poti v 

Pišecah: 

Dajem pobudo, da se izvede javna razgrnitev projekta izgradnje pločnika in varne poti v Pišecah 

(proračunska postavka 00564). 

   

Odgovor:  Projektna dokumentacija za izvedbo pločnika v Pišecah je v fazi recenzije, ki je pogoj za 

pridobitev soglasja Direkcije RS za infrastrukturo. Po končani recenziji, rok je predvidoma konec 

novembra 2022, bo Občina Brežice projekt predstavila svetnikom Krajevne skupnosti. Sam projekt 

bo nato krajanom na vpogled na sedežu Krajevne skupnosti Pišece v času uradnih ur. 

 

Pripravila: Danijela Gabrič, svetovalka za komunalno infrastrukturo 

 

 

Pobuda Mirana Omerzela, glede modernizacije in preplastitve celega poškodovanega odseka 

LC Veseli vrh - Dednja vas - Orehovec: 

Na pobudo krajanov podajam pobudo, da se v naslednjem Rebalansu  proračuna  Občine Brežice, 

ki bo v septembru ali oktobru 2022 zagotovi vsa potrebna sredstva za modernizacijo in preplastitev 

celega poškodovanega odseka LC Veseli vrh - Dednja vas - Orehovec  (postavka 006659). 

   

Odgovor:  V proračunu za leto 2022 je za obnovo lokalne ceste Dednja vas – Orehovec 

zagotovljenih 100.000 eur, predvidevamo, da se bo v letošnjem letu obnovil odsek v dolžini cca 700 

m. Obnova preostalega odseka predvidevamo, da bo izvedena v letu 2023, kar bo potrebno 

upoštevati pri pripravi rebalansa proračuna za leto 2023. 

 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 
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Pobuda Alenke Černelič Krošelj, glede ekološkega otoka na Orehovi aleji: 

Pobuda za ekološki otok na Orehovi aleji. Prejela sem fotografije tega območja. Nujno je potrebno 

pristopiti k reševanju tega ekološkega otoka, ki je očitno premajhen glede na veliko število 

prebivalcev. Zgleda res grozljivo. Prosim, da se čimprej pristopi k rešitvi tega problema.  

   

Odgovor: Največji problem ekološkega otoka na Orehovi aleji in ostalih ekoloških otokov v občini 

Brežice ni njihova kapaciteta ali frekvenca odvoza, problem je zavedanje uporabnikov, da ekološki 

otoki niso zbiralniki mešanih komunalnih odpadkov ali kosovnih odpadkov ampak so namenjeni 

zbiranju embalaže. Ravno tako je problem, da se nekateri uporabniki tudi toliko ne potrudijo da 

zbrano embalažo odvržejo v zbiralnik, ampak jo pustijo kar zraven ali med zbiralniki, še huje je da 

kosovni odpad ravno tako odlagajo zraven zbiralnikov.  

 

Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o., ki je izvajalec gospodarske javne službe za ravnanje z 

odpadki, v mestu Brežice ekološke otoke na lokacijah Mladinski center, Trdinova ulica, Orehova 

aleja in Milavčeva cesta praznijo dvakrat tedensko (ponedeljek in petek) in trikrat tedensko čistijo 

okolico navedenih ekoloških otokov.  

 

Rešitev problema je ozaveščanje uporabnikov o pravilnem odlaganju vseh vrst odpadkov. Občina 

Brežice bo pozvala JP Komunal Brežice, da pristopi k ozaveščanju uporabnikov skozi medije 

javnega obveščanja. 

 

Pripravila: Danijela Gabrič, svetovalka za komunalno infrastrukturo 

 

 

Pobuda Katje Čanžar, glede ekoloških otokov: 

Pobuda medijem, da objavijo, da ciljamo na naše občane da nehamo biti packi. Danes sem že 

govorila z direktorico JP Komunala Brežice, saj sem jo pred vsemi sejami občinskega sveta v 

letošnjem letu prosila, da pridejo očistiti smetnjak. Danes sva se odločili, da tega ne bova storili ter 

da se vidi, da je tu katastrofa ter da se ta smetnjak čisti trikrat na teden. Ljudje z odlaganjem smeti, 

uničijo izgled celotnega našega dela. Mislim, da je potrebno ekološke otoke odstraniti oziroma 

napisati v medijih, da tiste krajevne skupnosti, ki so dozorele in lepo odlagajo smeti, naj imajo 

ekološke otoke, tisti, ki se pa ne znajo obnašati, pa naj imajo doma smeti.  

   

Odgovor: Odgovor je povzet v odgovoru svetnice Alenke Černelič Krošelj. 

 

Pripravila: Danijela Gabrič, svetovalka za komunalno infrastrukturo 

 

 

Pobuda Stanka Tomšeta, glede sanacija Obrtne ulice: 

Kdaj je v načrtu sanacija Obrtne ulice, med AMZS tehničnimi pregledi do Ulice Kozjanskih borcev? 

Ulica je že dlje časa v zelo slabem stanju, ob gradnji Milavčeve ulice, se je po tej cesti delno odvijal 

tudi obvoz in je cesta praktično uničena v celoti.   

   

Odgovor: Obnova dela Obrtne ulice se že izvaja. Zamenjalo se bo vodovodno omrežje, 

kanalizacijski vodi, obnovil se bo spodnji ustroj vozišča, uredilo odvodnjavanje in asfaltiralo vozišče. 

Rok izvedbe je 28.10.2022. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, strokovni sodelavec 
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Pobuda Stanka Tomšeta, glede izgradnjo pešpoti med ulico Ilije Gregoriča in Bizeljsko cesto: 

Dajem pobudo za izgradnjo pešpoti med ulico Ilije Gregoriča in Bizeljsko cesto. Pešpot je v 

preteklosti že obstajala in se je iz nepoznanih razlogov, ob izgradnji parkirišč Pod Obzidjem, ogradila 

z žično ograjo in je ni moč uporabljati.  To pešpot bi se lahko povrnilo z relativno nizkimi stroški.   

   

Odgovor:  Zadevo si bomo z upravljalcem javnih površin v Občini Brežice ogledali na terenu in se 

odločili o možnosti izvedbe varne, nove pešpoti ob parkirišču Pod obzidjem. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, strokovni sodelavec 

 

 

David Flajnik        Ivan Molan             

Vodja Oddelka za           Župan občine Brežice 

za komunalno infrastrukturo  

in gospodarske javne službe                                                 
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